
 
 
Vragen omtrent de huidige stand van zaken rondom Don Bosco. 
 
Dinsdagmiddag 26 november verscheen het nieuwsbericht dat Don Bosco per 1 juni 2025 
definitief het terrein aan het julialaantje zal moeten verlaten. Ook geeft Don Bosco aan dat 
hun financiële situatie nijpend aan het worden is door oplopende huurkosten en dalende 
inkomsten. Daarom hebben onze fracties enkele vragen aan het college. 
 

1. Is er enige duidelijkheid te geven over de tijdlijn rondom het goedkeuren of afkeuren 
van de ingediende plannen van Don Bosco? 

2. Hoe zeker is het dat Don Bosco na 1 juni op een andere locatie en liefst ook 
definitieve locatie in eventueel tijdelijke bouw haar activiteiten kan voortzetten?  

3. Zijn er tussentijdse stappen mogelijk om het proces enigszins te versnellen en de 
toekomst van Don Bosco al veilig te stellen?  

4. Is het college bekend met de financiële situatie van Don Bosco en is die situatie 
belemmerend voor de voortgang van het proces? Kan de gemeente hier eventueel 
een rol in spelen?  

5. Welke rol speelt de gemeente Den Haag nog in deze situatie?  
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